

# **BILA PERBUATAN BAIK BERCAampur ADUK DENGAN KEMUNGKARAN**

*BILA PERBUATAN BAIK BERCAampur ADUK DENGAN KEMUNGKARAN. Baru-baru ini kecoh bila PU Amin tuliskan kekecewaannya terhadap...*

Posted by [Warga Prihatin](#) on [Jumaat, 27 Julai 2018](#)

---

# **SIFAT TIDAK PEDULI TANDA DUNIA SEMAKIN SAKIT**

*Setiap kali melihat video ini, air mata akan menitis tanpa disedari. Begitu sekali manusia mementingkan diri sehingga...*

Posted by [Warga Prihatin](#) on [Jumaat, 27 Julai 2018](#)

---

# **WAJARKAH NAIKKAN HAD USIA NIKAH**

*MENAIKKAN HAD USIA NIKAH – FAHAMI DAHULU HAKIKAT JAHILIYAH, SUNNAH JANGAN DIFITNAH. HUKUM ALLAH JANGAN DIUBAH...*

Posted by [Warga Prihatin](#) on [Selasa, 31 Julai 2018](#)

---

# **BAPA TIRI ROGOL ANAK PEREMPUAN 8 TAHUN**

*MURID TAHUN 2 DIROGOL & DILIWAT AYAH TIRI. Di RPWP, kami paling curiga apabila anak yatim terbiar yang kami jaga sekian...*

*Posted by [Warga Prihatin](#) on [Rabu, 1 Ogos 2018](#)*

---

# **GEJALA MAKSIAT GADIS BAWAH UMUR BERLELUASA**

*GEJALA MAKSIAT GADIS BAWAH UMUR BERLELUASA- HOTEL BAJET MERAIH UNTUNG DAN BERSUBAHAT- SELANGOR PULA NAIKKAN HAD USIA...*

*Posted by [Warga Prihatin](#) on [Khamis, 2 Ogos 2018](#)*

---

# **SIRI 21: NASIHAT-NASIHAT**

**SNOUCK HURGRONJE DALAM HAL-  
EHWAL AGAMA (BAHAGIAN III) –  
ASOSIASI PENDIDIKAN DAN  
PENGATURAN GURU ISLAM.**

---

**REMPIT PEMUDA HARAPAN BANGSA**

---

**SOKONGAN BUAT WARGA GURU**

---

**RECONQUISTA – SIRI 5:  
PERKEMBANGAN BANGSA TURK DAN  
TERCETUSNYA PERANG SALIB**

---

**APA YANG TIDAK KENA DENGAN  
USTAZ AUNI? APA HUBUNGANNYA  
DENGAN RPWP?**

---

**JAUHI KEBENCIAN ALLAH**

---

**SIRI 20: NASIHAT-NASIHAH  
SNOUCK HURGRONJE DALAM HAL-  
EHWAL AGAMA (BAHAGIAN II)**

(BAHAGIAN II) – PENGGANTIAN SISTEM WARISAN ISLAM DENGAN  
WARISAN ADAT DAN PENCELAAN TERHADAP POLIGAMI

---

**APA ADA DALAM MINDA KITA**

**MELIHAT FOTO & MEMBACA BERITA  
INI?**

---

**Sedih memerhatikan suasana  
'pesta' Tahun Baru.**

---

**JIKA TIDAK DARI ALLAH PASTI  
BANYAK KONFLIK**

---

**Perkembangan yang amat  
membimbangkan**

Perkembangan yang amat membimbangkan... Islam itu agama yang menyatukan. Tetapi apa sudah jadi sekarang?

---

# CURI BATERI KERETA DALAM 30 SAAT

---

**Abang pilu lihat adik mati ditetak beramai-ramai**



BERNAMA

KEJADIAN lelaki maut ditetak sekumpulan remaja di Kampung Pengkalan Nyireh, Besut, semalam, disaksikan sendiri abang

mangsa namun tidak dapat berbuat apa-apa selain menyorok dalam semak selama lebih setengah jam sebelum keluar mendapatkan bantuan penduduk kampung.

Dalam kejadian 5.15 petang itu, Nik Mohamad Sharulanuar Nek Der, 22, dari Jalan Pantai, Kampung Teluk Bayu, Kuala Besut dikatakan ke kampung itu bersama abang dan seorang rakan untuk berbincang bagi menyelesaikan tuduhan dibuat terhadap mereka.

Menurut abang mangsa, Nik Mud Nek Der, 24, adiknya dituduh membakar motosikal milik ibu seorang daripada suspek pada 19 Jun lalu, di rumah wanita berkenaan.

“Kami menegaskan bahawa kami tidak bersalah dan mengesyorkan kepada suspek membuat laporan polis jika tidak berpuas hati dengan penerangan kami.

“Ketika itu suasana menjadi tegang dan kira-kira 15 orang rakan suspek yang datang ke rumah itu, mula campur tangan.

“Bila keadaan menjadi kalut, saya ajak adik dan rakan melarikan diri melalui pintu belakang.

“Kami dikejar kumpulan remaja yang membawa pedang hingga ke dalam semak,” katanya ketika ditemui di Unit Forensik Hospital Besut, hari ini.

Menurutnya, ketika melarikan diri, nasib tidak menyebelahi adiknya kerana tidak dapat berlari laju akibat kecederaan lutut lalu jatuh di satu kawasan semak sebelum ditetak sekumpulan lelaki berkenaan, katanya.

“Dari jarak kira-kira 50 meter saya dapat lihat adik ditetak hingga membawa maut. Saya sempat menyorok dalam semak untuk menyelamatkan diri selama lebih setengah jam sebelum keluar mendapatkan bantuan penduduk kampung,” katanya sebak.

Nik Mud terkilau tidak dapat membantu adiknya namun ketika kejadian, dia tidak membawa telefon bimbit untuk memohon bantuan.

Jenazah mangsa dikebumikan di Tanah Perkuburan Kuala Besut selepas Asar, hari ini.

Sementara itu, Ketua Polis Daerah Besut Superintendan Mohd Zamri Mohd Rowi ketika dihubungi mengesahkan kejadian.

Menurutnya, pihaknya kini sedang menjalankan siasatan dan menjangka dapat menangkap semua suspek tidak lama lagi.

Artikel ini disiarkan pada : Khamis, 22 Jun 2017 @ 10:08 PM

---

**'Heal Fast Please' Antara Status Twitter Suspek Utama Sebelum Arwah Zulfarhan Meninggal**

**'Heal Fast Please' Antara Status Twitter Suspek Utama Sebelum Arwah Zulfarhan Meninggal**

---

Astro Gempak melaporkan bahawa suspek utama merangkap 'rakan baik' arwah Zulfarhan Osman Zulkarnain, Mohd Akmal Zuhairi Azmal telah memberi tanda-tanda mengenai keadaan arwah di



laman sosial. Akmal Zuhairi dalam laman *Twitter*nya telah menyatakan keresahannya apabila luka lecuran di badan arwah masih tidak sembuh.

Akmal Zuhairi yang menggunakan nama samaran @hairiazmal telah meluahkan perasaannya dengan menulis '*Heal fast please*' dan '*Hidupku tidak tentu arah*' pada 31 Mei baru-baru ini.



H @hairiazmal · May 31

Heal fast please



77



622



211



H @hairiazmal · May 31

Hidupku tidak tentu arah



Translate from Indonesian



38



359



119

Status berkenaan telah dimuat naik sehari sebelum arwah Zulfarhan disahkan meninggal dunia pada 1 Jun (Khamis).

Netizen juga menjumpai beberapa video cara untuk mengubati luka melecur yang telah ditonton oleh Akmal Zuhairi di laman Youtube.



Pembunuhan arwah Zulfarhan sangat memberi kesan kepada masyarakat Malaysia menjadikan netizen bertindak sebagai penyiasat persendirian dan mula menyiasat kisah di sebalik kejadian kejam ini.

Beberapa netizen juga menjumpai beberapa gambar suspek bersama arwah dalam keadaan gembira di laman Instagram.



Akmal Zuhairi dan empat lagi suspek, Azamuddin, Muhammad Najib, Muhammad Afif dan Mohamad Shobirin telah didakwa membunuh arwah Zulfarhan di Bilik 04-10 Blok Penginapan Asrama Jebat, UPM Sungai Besi pada 22 Mei yang lalu.

Kes disiasat mengikut Seksyen 302 Kanun Keseksaan, yang membawa hukuman gantung sampai mati jika terbukti bersalah.

Sumber [Astro Gempak](#)

---

## **Buli Dan Bunuh Zulfarhan – Laptop Yang Dicuri Milik Kawan Perempuan Suspek Utama**

---

Satu demi satu cerita yang dibongkar mengenai kes ini. Daripada identiti pelaku sehinggalah motif sebenar sehingga berlakunya kematian terhadap Zulfarhan Osman.

Umum sudah mengetahui antara motif berlakunya kes buli dan bunuh ialah bermula daripada komputer riba yang dikatakan dicuri oleh Zulfarhan. Tuduhan itu menjadi kukuh apabila salah seorang suspek telah berjumpa bomoh untuk mencari siapa yang mencuri komputer riba tersebut.

Kali ini, terbaru yang sedang diperkatakan di laman sosial twitter apabila seorang pengguna yang menimbulkan persoalan, komputer riba yang dicuri itu sebenarnya adalah milik siapa? Adakah milik salah seorang daripada suspek yang membuatkan mereka marah dan mendera Zulfarhan dengan teruk.

Jawapan yang diberi untuk soalan yang ditanya agak mengejutkan

apabila pengguna laman twitter yang menggunakan nama Wani menyatakan komputer riba yang dicuri itu adalah milik seorang wanita yang dikatakan kawan kepada Hairi, suspek utama kes bunuh dan buli. Wani juga mengatakan bahawa perempuan itu kini dalam keadaan trauma kerana perasaan bersalah terhadap kematian arwah Zulfarhan.

“She even needs therapy sebab rasa bersalah sangat dekat Farhan padahal bukan salah dia”





sumber: twitter

Apabila ditanya sekali lagi, Wani mengesahkan bahawa komputer riba itu milik seorang wanita.

Namun, hubungan wanita itu tidak dipastikan samada hanya sekadar kawan wanita ataupun teman wanita seperti sangkaan netizen.

Walaupun bagaimanapun. sejauh mana kebenaran cerita ini tidak dapat lagi dipastikan kerana ianya mungkin boleh jadi satu rumours yang dibawa dari satu mulut ke mulut. Artikel ini pula hanya sekadar perkongsian dan tidak mengiyakan atau menidakkan mengenai cerita yang diceritakan. Apa pun yang terjadi, biarlah yang selayaknya menentukan.

SUMBER : KISAH DUNIA